
2019-10-29

Fastighetsnämnden

Frågor för beredning och 
övrig information

Ärende 11

Lars Bäck, Siri Källgren m.fl. (V)

Skriftlig fråga

1. Till tidningen Fastighetsvärlden uttalade den 7 maj 2019 Fastighetsnämndens 
ordförande borgarrådet Dennis Wedin att den nuvarande majoriteten kommer att 
avyttra fastigheter samt att majoriteten i samverkan med privata aktörer vill bygga nya 
förskolor och gymnasieskolor.

2. Vi begär därför att Fastighetsnämnden vid nästa sammanträde får en skriftlig 
redovisning av de fastigheter som majoriteten planerar att sälja under slutet av år 2019 
samt år 2020.

3. Vi begär även att Fastighetsnämnden vid nästa sammanträde får en skriftlig 
redovisning av vilka nya förskolor och gymnasieskolor som majoriteten planerar att 
överlåta på privata intressenter att uppföra och driva.


